
Letna programska seja občinske konference ZKS
Ljubljana-Siška

Za večjo idejno
in akcijsko
učinkovitost

Na letni programski seji je uvodno razpravo podal
predsednik občinskega komiteja Jože šteh. Pove-
dal je, da je v pripravah na sejo bila v osnovnih orga-
nizacijah ZK organizirana razprava o poročilu o eno-
letnem delu organov občinske organizacije ZK ter o
predlogu programskih usmeritev, oziroma programa
dela občinske organizacije ZK za letošnje leto. Iz
letnih programskih konferenc osnovnih organizacij
ZK je prišlo precej pisnih predlogov in pripomb ter
bodo člani komiteja oziroma predsedstva te kon-
kretne pripombe upoštevali pri svojem delu. V nada-
Ijevanju je podčrtal potrebo po konkretni stalni ana-
lizi družbenopolitičnih razmer v vseh okoljih in
oblikovanju konkretnih nalog članov ZK pri uresni-
čevanju. Omenil je dobre varnostne razmere, se dalj
časa zadržal pri načrtu izvajanja dolgoročnega pro-
grama gospodarske stabilizacije. Pri tem moramo
zagotoviti, je dejal, da bodo delavci v združenem
delu resnično upravljali s pogoji in rezultati svojega
dela, za še večji razvoj materialnih osnov dela in živ-
Ijenja pa bo potrebno hitrejše združevanje sredstev
in dela. V svojem izvajanju se je dotaknil izvoznih
prizadevanj, prestrukturiranja^ospodarstva, nagra-
jevanja po delu in rezultatih dela ter svobodne me-
njave dela. Ob koncu je spregovoril še o delovanju
delegatskega sistema in kadrovski politiki ter o delu
v Zvezi komunistov, ki ga moramo povezati s
samoupravno in družbenopolitično aktivnostjo de-
lovnih Ijudi in občanov. Večjo pozornost moramo
posvetiti stalnemu idejnopolitičnemu izobraževanju,
sprejemanje v zvezo komunistov pa mora postati
stalna naloga vseh osnovnih organizacij.

V nadaljevanju so delegati razpravljali po skupi-
nah.

V skupini za področje družbenoekonomskih
odnosov so se številni razpravljalci dotaknili trenut-
nih razmer ter obvladovanja položaja. Najpomemb-
nejši del politične aktivnosti je uresnlčevanje ciljev
ekonomske stabilizacije. Izvoz je prvenstvena nalo-
ga, toda ne izvoz surovin, so menili. Še večjo pozor-
nost bo treba nameniti nagrajevanju po delu, inven-
tivni dejavnosti, spregovorili pa so še o kmetijstvu,
oziroma obdelovanju zemlje in o drobnem gospo-
darstvu. Ugotovili so, da so družbenoekonomske

razmere zaostrene, za to pa je edino zdravilo le
boljše delo.

V skupini za področje organizlranosti In ra-
zvoja ZK in kadrovskih zadev so razpravljalci izha-
jali iz kritičnih ocen v osnovnih organizacijah. Menili
so, da učinkovitost zveze komunistov ni odraz de-
janskih potreb v zaostrenih družbenoekonomskih
razmerah. Idejna in akctjska učinkovitost zveze ko-
munistov je v veliki meri odvisna od ustrezne kadrov-
ske politike in usposobljenosti komunistov. S krepi-
tvijo kritike in samokritike v zvezi komunistov in mo-
ralnega lika komunista ter doslednejšo idejnopoli-
tičnodiferenciacijo do posameznih vprašanj bo moč
preseči pojave oportunizma in pripeljati do večje
učinkovitosti vosnovnih organizacijah ZK. Sestanki
osnovnih organizacij morajo postati mesto dogovar-
janja, obenem pa usposabljanje in Idejnopolitična
krepitev članstva. Potrebno bo izboljšati sistem in-
formiranja, osnovne organizacije morajo biti bolj
samostojne, obenem pa tesneje povezane z vod-
stvom občinske organizacije.

V skupini za področ]e razvoja političnega si-
stema socialističnega samoupravljanja so meni-
li, da člani ZK oziroma osnovne organizacije ZK še
niso vsepovsod vključene v utrjevanje vseh oblik in
načinov samoupravnega organiziranja in odločanja
delavcev.

Družbenopolilične organizacije pa naj bolj pogo-
sto obravnavajo in spremljajo vprašanja z dnevnih
redov samoupravnih organov v temeljnih okoljih.
Hitreje tudi moramo ugotavljati slabosti ter jih
sprotno odpravljati. Delegatske skupščine naj bodo
vse bolj v funkciji delegatskega odločanja, ne pa
oblasti. Zavzeli so se tudi za konkretno odgovornost,
ker ima le ta moč in vpliv.

• Delo programske seje lahko ocenimo kot zelo
uspešno. Z delom po komisijah smo tako prišli do
številnih pobud, ki so pomembno prispevale k vplivu
osnovnih organizacij na politiko občinske organiza-
cije. S podobno prakso bi vsekakor veljalo nadalje-
vati, so menili delegati. Delegati sosoglasno sprejeli
poročilo o delu organov občinske organizacije ZKS
Ljubljana-šiška za leto 1984, sprejeli pa sotudi pro-
gram dela za letošnje leto.


